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1) NKO 
a. Rapport om arbetet med att flytta databaserna till Comporto/3C på NKO.  
b. Axelregistret har fortsatt efter sommaren med att förbereda den gamla 

databasen för flytten. Nästa vecka testas nya registret och inmatningen inför 
konvertering senare i år. Därefter test och begynnande försök med webbaserad 
inmatning, förhoppningsvis vid årsskiftet.   

c. Armbågsregistret har haft svårigheter med nya behörighetshanteringen i 
registret samt andra buggar och arbetet går långsamt framåt pga detta. Planerar 
också att testa inmatning innan konvertering. 

d. Nytt avtal behövs eftersom vi ändrar till att ha SSAS två register i ett 
gemensamt avtal. Nytt namn på registret:                                                
Svenska Skulder- och ArmbågsSällskapets Kvalitetsregister                  
Ny person att skriva på avtalet för SSAS blir ordf Anders Nordqvist 

e. Behörigheter i Registret planeras med tillgång till egna enhetens rapporterade 
poster för alla som rapporterar, liksom rapporter som visar eget resultat. 
Administratörerna av registren har full administrationsbehörighet.   
Styrgruppen i övrigt får full läsbehörighet.  
   

2) SKL 
a. Ny ansökan för driftsbidrag inskickad i september, total budget enligt ansökan 

561 000 skr för registren, gemensamt enligt ö.k. med SKL. Separata 
redovisningar av registren i övrigt i separata ansökningar. 

b. Budget 2008 får planeras när besked om tilldelning från SKL kommer i 
januari. För 2007 följer vi ännu så länge planerad budget. 

 
3) Armbågsregistret 

a. Redovisning av aktuellt läge.  
b. En uppdatering av hemsidan planeras.  
c. En artikel med 5-årsuppföljningen med Quick-DASH planeras, bra 

svarsfrekvens ger ett stort material. 
d. Utveckling av rapporter och diagram, se nedan. 

 
4) Axelregistret 

a. Redovisning av aktuellt läge. En kort engelsk version av årsrapporten planeras. 
En rapportering från Pre-op/ettårsuppföljning till deltagande enheter planeras. 

b. 10 år- uppföljning med samma innehåll som 5-år planeras till 2009, alla 
patienter igen.  

c. Siffror från Epc/SoS för 2005 och 2006 har vi nu fått. 



d. Artikel/ar planeras med inriktning reop och analys av implantat, diagnos och 
hemi/total (glenoid). Alternativt baserat på 5-årsuppföljning WOOS, EQ-5D 
och nöjdhet med samma inriktning implantat, diagnos och hemi/total. Förslag 
på innehåll till nästa sommar/styrgruppsmöte och ev att någon intresserad 
yngre kollega hjälper till (förslag Magnus Ödqvist Danderyd på åtminstonde 
en av dessa). 

e. Innehållet i registret kan lämpligen kompletteras nu vid flytten. Förslag på 
detta kan vara snittföring (deltopectoralt/anteriolateralt) och cuffstatus 
(gott/tveksam/ruptur) vilket har diskuterats som prognostiska faktorer den 
senaste tiden. 

f. Rapporterna behöver utvecklas så att det relevanta innehållet blir tydligare 
presenterat. Lämpligen ser vi över detta gemensamt med armbågsregistret när 
vi snart skall skapa rapporter och listor ur den nya databasen. 

g. Efter införandet av webbaserad inmatning bör resurser kunna frigöras för att 
påminna om uppföljningarna så att svarsfrekvensen ökar för axelregistret.
  

5) Presentationer och föredrag 
a. SSAS årsmöte 10-11 april 2008 i Linköping, preliminär Årsrapport. 
b. SOF i Halmstad september 2008, ev årligt symposium om register. 
c. SECEC Brügge i september 2008, om nya data finns tillgängliga för abstract 

vid deadline? 
d. SKL och kvalitetsregisterdagar, om möjlighet finns 2008 . 

  
6) Analyser och forskning 

a. Ytterligare diskussion om rapporter och analyser får fortsätta senare när detta 
skall tas fram ur nya databasen. 

b. Artiklar enligt ovan beskrivet förslag är prioriterat nästa år. 
  

7) Hemsidan 
a. Förändringar kan bli aktuellt när rapporter från nya databasen skall presenteras. 

Oklart just nu vad som krävs eller är lämpligast. 
b. Öppenhet i redovisningen diskuteras av regeringen, SoS, SKL och andra 

externa intressenter. Viktigt är ju hur informationen presenteras så att inte en 
del skillnader som kan påvisas misstolkas av felaktiga anledningar. Vi har 
anledning att redovisa t ex vissa diagnoser och koncept generellt för riket så att 
patienter och övriga kan se vilka resultat som kan förväntas. På enhetsnivå kan 
antalet ingrepp senaste året vara aktuellt att redovisa öppet i detta skede.  

 
8) Övriga frågor 

a. Beslutas att ersätta styrgruppsledamöterna för reskostnader mot redovisning 
via reseräkning för detta möte. 

b. Nästa styrgruppsmöte planeras preliminärt till 17 oktober 2008, Arlanda. Vid 
behov kan ytterligare möten bli aktuella, på SSAS och SOF årsmöte i första 
hand. 

 
9) Mötet avslutas. 
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